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配件与服务Spare parts and services 

        对于临工集团济南重机的机器所有者来说，只有临工集团济南重机配件和服务才能够使您的机器更好地保持原有的特性。 

        For the owner of the machines of LGMG,only the spare parts and services of LGMG can make your machine to better maintain the 

original features. 

        只有临工集团济南重机才能够为您提供完美匹配且优质纯正的配件和对您的机器了如指掌的专业维修人员。这样才能保证及

其可持续的高产能和更长的使用寿命。 

        Only LGMG is able to provide you with the perfect match of pure quality spare parts for your machine and knowledge of professional 

maintenance staff.Only in this way it can ensure sustainable high productivity and longer service life. 
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前 言  FOREWORD 
  

       AS0607WE产品零部件图册，是为了方便用户使用

、维修和保养而绘制的，以供在使用过程中查阅及参考

，也可帮助用户了解本机的结构和装配关系。发动机的

零部件详见其随机资料，图册不再绘出。 

        本图册按系统划分绘制出了各零部件的图形及相互

装配关系。凡装机后不可拆卸的部件（如焊接件、铆合

件），只标出部件代号，不另列其组成零件。本图册明

细表采用中英文对照编排。 

        本图册根据AS0607WE标准配置编绘，其它非标准

配置，可参照执行，详情请咨询临工集团济南重机有限

公司、或当地经销商、或登录临工集团济南重机有限公

司网站查询。随着科技的进步，产品将会不断改进，故

本图册的内容可能会有部分与以后的产品不一致，恕不

另行通知。敬请用户在定购配件时，指明所购整车的出

厂日期和编号。 
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          This parts catalog of AS0607WE product is made for the 

convenience of users to use, repair and maintain the machine, which 

can be refered in the process of using. It can also help the users to be 

familiar with the structure and assembly relation of the machine. Parts 

of the engine are showed in details in its structure handbook, which are 

no longer contained in the catalog. 

    The catalog identifies drawings and assembly relations of different 

parts according to the system.Components which can not be taken 

apart, such as welding parts or riveted assemblies,are marked only by 

their code without the list of their consisting parts .The list in the 

catalog is arranged in Chinese and English. 

    This catalog is based on the AS0607WE standard product, which 

can be a reference for the other nonstandard products, for more 

information, please consult LGMG, the local dealer or LinGong 

website. With the advancement of technology, we will keep on 

improving the product, so some content in the catalog may be 

inconsistent with the future products, which will not notice the users. 

When ordering the spare parts, please be kindly inform us the 

manufacturing date and serial number of the machine. 
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